
 

1 

 

 
SMILTENES NOVADA PAŠVALDĪBAS DOME 
Reģ. Nr.90009067337, Dārza iela 3, Smiltene, Smiltenes novads, LV-4729 

tālr.: 64774844, e-pasts: dome@smiltenesnovads.lv 

 

Sociālo un medicīnas jautājumu pastāvīgās komitejas sēdes 

PROTOKOLS 

 

2023. gada 17. janvāris Nr. 2023-SMJ-1 plkst. 09:00 
 

Norises vieta: Dārza ielā 3, Smiltenē 

Plkst. 9.00 

Sēde atklāta 9.05 
 

Sēdi vada Komitejas priekšsēdētāja Astrīda Harju 
Sēdi protokolē Kancelejas un personāla nodaļas sekretāre Valda Pētersone 
Sēdes gaita tiek ierakstīta audio formātā. 
 

Piedalās deputāti attālināti: 

Ainārs Mežulis, Ervins Labanovskis, Andris Abrāmovs 

 

Piedalās deputāti klātienē:  

Dainis Aļeksējevs, Gita Mūrniece (līdz 11.30) 

 

Nepiedalās deputāti: 

Mārtiņš Vīgants- aizņemts pamatdarbā 
 
Citi deputāti:  

Edgars Avotiņš, Inga Ērgle 

 

Piedalās darbinieki:  

Izpilddirektors Andris Lapiņš, Juridiskās nodaļas vadītājs Māris Rungulis, Bāriņtiesas 

priekšsēdētājas vietniece Daina Krūmiņa, Izpilddirektora vietniece teritorijas pārvaldības un 

sadarbības jautājumos Evija Zurģe, Gatartas pansionāta vadītājs Aivars Damroze, Sociālā 

dienesta vadītāja Inta Siliņa, SIA "Sarkanā Krusta Smiltenes slimnīcas" valdes loceklis Didzis  

Lūkins.      

                     

DARBA KĀRTĪBA 

1. Par darba kārtības apstiprināšanu 

 Ziņo Astrīda Harju  

 2. Informācija par SIA "Sarkanā Krusta Smiltenes slimnīcas" projektēšanas gaitu 

 Ziņo Didzis Lūkins  

 3. Par grozījumiem Smiltenes novada pašvaldības Amatu katalogā (Gatartas pansionāts) 

 Ziņo Aivars Damroze  

 4. Par grozījumiem Smiltenes novada pašvaldības Bāriņtiesas amatu sarakstā 

 Ziņo  Daina Krūmiņa  
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 5. Saistošo noteikumu Nr.__/23 “Par brīvprātīgās iniciatīvas pabalstiem Smiltenes 

novada pašvaldībā” projekta apstiprināšana un saistošo noteikumu izdošana 

 Ziņo Inta Siliņa, Astrīda Harju  

 6. Par Sociālās stratēģijas Veselības un Sociālās jomas aptaujas anketu apkopojuma 

rezultātiem 

 Ziņo Inta Siliņa  

 7. Sociālā dienesta informācija 

 Ziņo Inta Siliņa  

 8. Informācija par aktualitātēm un darbības virzieniem Labklājības ministrijai 

 Ziņo Astrīda Harju  
 

 

 1. Par darba kārtības apstiprināšanu 

 Ziņo Astrīda Harju 

 

A. Harju aicina deputātus apstiprināt sagatavoto komitejas sēdes darba kārtību. 
 

Atklāti balsojot ar 6 balsīm "Par" (Astrīda Harju, Andris Abrāmovs, Dainis Aļeksējevs, Ervins 

Labanovskis, Ainārs Mežulis, Gita Mūrniece) "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
Komiteja nolemj: 

Apstiprināt Sociālo un veselības jautājumu pastāvīgās komitejas sēdes darba kārtību. 

 

 2. Informācija par SIA "Sarkanā Krusta Smiltenes slimnīcas" projektēšanas gaitu 

 Ziņo Didzis Lūkins 

 

D.Lūkins ziņo par SIA "Sarkanā Krusta Smiltenes slimnīcas" projektēšanas gaitu.  

Plāno ābeļdārzu iekārtot kā autostāvvietu darbiniekiem, lai atstātu vairāk vietu klientiem. 

A.Lapiņš iesaka par ābeļdārzu vienoties ar skolu. 

D.Aļeksējevs jautā par DI. 

D.Lūkins skaidro, ka to spriedīs projektu sapulcē. 

E.Avotiņš par atvērtību sabiedrībā.  

D.Lūkins skaidro, ka nav plāns atdalīt nevienu cilvēku grupu no sabiedrības.  

Debates starp G.Mūrnieci, D.Lūkinu par kravas lifta izmēriem. 

Debates starp D.Aļeksējevu, A.Mežuli un D.Lūkinu  par katlu mājas un veļas mājas demontāžu. 

 

 

 3. Par grozījumiem Smiltenes novada pašvaldības Amatu katalogā (Gatartas pansionāts) 

 Ziņo Aivars Damroze 

 

A.Damroze ziņo, ka darbiniekam mainās pienākumi jo jaunā katlu māja tiek nodota Drustu 

pagasta pārvaldes redzes lokā. Apkures katlu operators vairs nav nepieciešams.  

Modernizēs aprūpi izmantojot elektronisko sistēmu aplikāciju. Dokumentēšanu veiks 

elektroniski. Līdz ar to mainās slodzes sociālajam darbiniekam uz pusslodzi, sociālajam 

aprūpētājam uz pusslodzi, sociālajam rehabilitētājam uz pusslodzi. 

Virtuves pavāriem pārsaukt amatus –virtuves vadītājs un vecākais pavārs, saskaņot ar jauno 

amatu katalogu. 

D.Aļeksējevs jautā par palīgstrādnieka slodzi. 

A.Damroze skaido, ka vēlas palīgstrādnieku klasificēt kā remontstrādnieku uz pilnu slodzi. 

Debates starp D.Aļeksējevu, E.Zurģi, E.Judina, G.Mūrnieci un A.Damrozi par apkures  katla 

apsaimniekošu un uzraudzību. 
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Atklāti balsojot ar 6 balsīm "Par" (Astrīda Harju, Andris Abrāmovs, Dainis Aļeksējevs, Ervins 

Labanovskis, Ainārs Mežulis, Gita Mūrniece) "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
Komiteja nolemj: lēmuma projektu tālāk virzīt uz finanšu komiteju.  

 

 4. Par grozījumiem Smiltenes novada pašvaldības Bāriņtiesas amatu sarakstā 

 Ziņo Daina Krūmiņa 

 

D.Krūmiņa ziņo, ka ņemot vērā šī brīža noslodzi bāriņtiesas sekretāram, lūdz mainīt amata 

nosaukumu uz bāriņtiesas priekšsēdētāja palīgs – sekretārs, paaugstinot amatalgu uz otro grupu 

un piešķirot konkurētspējīgu algu.  

 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Astrīda Harju, Andris Abrāmovs, Ervins Labanovskis, 

Ainārs Mežulis,) "Pret" – nav, 2 balsīm "Atturas" – (Gita Mūrniece, Dainis Aļeksējevs) 

Komiteja nolemj: lēmuma projektu tālāk virzīt uz finanšu komitejas sēdi. 

 

 

 5. Saistošo noteikumu Nr.__/23 “Par brīvprātīgās iniciatīvas pabalstiem Smiltenes 

novada pašvaldībā” projekta apstiprināšana un saistošo noteikumu izdošana 

 Ziņo Inta Siliņa, Astrīda Harju 

 

I.Siliņa ziņo par Saistošo noteikumu “Par brīvprātīgās iniciatīvas pabalstiem Smiltenes novada 

pašvaldībā” projekta apstiprināšana un saistošo noteikumu izdošanu.  

Par sveikšanu no 75 - 90 gadu vecuma. Jautājums par piešķiramās summas apmēru, vai to 

palielināt uz 50 eiro. 

G.Mūrniece norāda par to, ka sveikšanai jānotiek īstajā dienā un jāapmeklē šie pensionāri 

personīgi.  

Diskusija starp I.Siliņu, G.Mūrnieci, A.Mežuli un E.Labanovski par pensionāru apmeklēšanu. 

Diskusija starp G.MūrniecI, I.Siliņu, A.Lapiņu un D.Aļeksējevu par transportu. 

Balso par 50 eiro piešķiršanu jubilejās. 

Balsojot ar roku, ar 4 balsīm “Par” (G.Mūrniece, D.Aļeksējevs, A.Harju, A.Abrāmovs), 1 balsi 

“Atturas” (E.Labanovskis), Komiteja nolemj piešķirt 50 eiro atbalstu. 

 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Astrīda Harju, Andris Abrāmovs, Dainis Aļeksējevs, Ervins 

Labanovskis, Ainārs Mežulis) "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
Komiteja nolemj: lēmuma projektu tālāk virzīt uz finanšu komitejas sēdi.  

 

6. Par Sociālās stratēģijas Veselības un Sociālās jomas aptaujas anketu apkopojuma 

rezultātiem 

 Ziņo Inta Siliņa 

 

I.Siliņa ziņo par Sociālās stratēģijas Veselības un Sociālās jomas aptaujas anketu apkopojuma 

rezultātiem. Apkopojums ir izdarīts un dati ir savākti.  

D.Aļeksējevs jautā par turpmākajām darbībām, un norāda uz mazo respondentu skaitu. 

I.Siliņa skaidro, ka plānojot sociālās jomas stratēģijas bija nepieciešams noskaidrot 

iedzīvotājuu viedokli.  

E.Labanovskis jautā par sadarbību ar sabiedriskajām attiecībām.  

I.Siliņa skaidro, ka sadarbība bija veiksmīga un sabiedriskās attiecības palīdzēja izveidot 

elektronisko anketu. 

A.Harju piebilst, ka šeit ir cilvēciskais faktors, ne visi ir atsaucīgi. 
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E.Labanovskis iesaka, šādu anketēšanu turpmāk veikt sabiedriskajām attiecībām. 

A.Abrāmovs un D.Aļeksējevs kā būtisku faktu min to, ka šī anketa ir bijusi diezgan gara un 

sarežģīta, līdz ar to samazinot respondentu skaitu. Turpmāk vajadzētu to novienkāršot, lai būtu 

liekāka sabiedrības atsaucība. 

E.Avotiņš un A.Mežulis ierosina, ja šis skaits nav pietiekams, lai izdarītu secinājumus, tad 

aptauja būtu vai nu jāturpina, vai jāizsludina no jauna vienkāršota versija, lai palielinātu  

respondentu skaitu. 

I.Siliņa piekrīt, ka anketēšanu var turpināt aptaujas apjomu samazinot. 

 

 7. Sociālā dienesta informācija 

 Ziņo Inta Siliņa 

 

 I.Siliņa ziņo par Par DI izmaksām un informē par zupas virtuvi. 

 

 8. Informācija par aktualitātēm un darbības virzieniem Labklājības ministrijai 

 Ziņo Astrīda Harju 

 

 A.Harju ziņo par aktualitātēm un darbības virzieniem Labklājības ministrijai. 

 

 
 

Sēde slēgta plkst. 13.00 
 

Sēdi vadīja 

Komitejas priekšsēdētājs     Astrīda Harju 
 

 

Sēdi protokolēja              Valda Pētersone  

 

 


